
 

 

Zápis z jednání KS Českého florbalu 
Dne 8. dubna 2024 v 18:30 hod. v Brně, Matulkova 11, soutěžní sekretariát 

Přítomni: J. Dufek (předseda), J. Šedivý, M. Vojáček, J. Gurkovský, G. Kubíčková (sekretář soutěží), Z. Mlčoušek (ředitel 
soutěží) 

Program jednání: 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 

2. Materiály VV 

3. Úkoly plynoucí z plánu práce VV 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy; 
 

1. Kontrola zápisu a splnění úkolů z minulého jednání KS 
Bez připomínek. Všechny úkoly plynoucí z minulého jednání byly splněny ve stanovených termínech. 

2. Materiály VV  

Návrh koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

KS projednala návrh materiálu. Bez připomínek. 

- Úkol: doplnit závěry KS do materiálu 

- zodpovídá: G. Kubíčková termín: 12. 4. 2024 

3. Úkoly KS plynoucí z  plánu práce VV  

Návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

Návrh materiálu je již ve finální podobě. 

- Úkol: předložit finální podobu materiálu na dubnové jednání VV 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 18. 4. 2024 

Návrh úprav koncepce rozvoje a řízení soutěží 

KS projednala návrh materiálu. Dále se bude materiálem zabývat i na svém příštím jednání. 

- Úkol: projednat materiál s D. Novákem 

- zodpovídá: Z. Mlčoušek  termín: 30. 4. 2024 

- Úkol: předložit materiál na květnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 2. 5. 2024 

Zpráva o průběhu ligových soutěží 

Materiál bude připraven na květnové jednání KS. 

- Úkol: předložit materiál na květnové jednání KS 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 2. 5. 2024 

4. Body jednotlivých členů a aktuální problémy  

Informace o průběhu play-off soutěží 

Z. Mlčoušek a G. Kubíčková informovali KS o průběhu play-off jednotlivých soutěží a o přípravách Superfinále. 

Nastupování hráček v play-off dorostenek – diskuze o nastavení pro příští sezóny 

Členové KS diskutovali problematiku nastupování hráček v play-off 1. ligy dorostenek. Diskutovala se podmínka pro 
nastupování hráček v play-off 1. ligy dorostenek, která nedovoluje využívat nastupování hráček dle ustanovení bodu 15.4. 
písm. C) SŘ. Členové KS se shodli, že důvody pro zavedení této podmínky, stejně jako podmínky procentuální účasti 
nepominuly, a proto obě ty podmínky nastupování hráček budou v předpisu soutěže zachovány i pro další sezónu. Dále 
se členové KS shodli, že je vhodné upozornit oddíly na tyto podmínky play-off 1. ligy dorostenek i v předpisech jednotlivých 
regionálních soutěží dorostenek. 

- Úkol: komunikovat s regiony doplnění upozornění do předpisu 1. ligy dorostenek 

- zodpovídá: G. Kubíčková  termín: 3. 5. 2024 

Dne 9. 4. 2024 zapsala G. Kubíčková  

Další jednání KS proběhne dne 6. 5. 2024 od 18:30 hod. v Brně. Jednání bylo ukončeno v 19:44 hodin. 


